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$edinfa ordinarl din data de 31.08.2022

$edinta ordinarl a Consiliului local Sdncel, din data de 31.08.2022 a fost convocatd de

primarul comunei SAncel, prin Dispo zilia nr. l7 I 125 .08.2022.
La gedinta de astdzi care se desfrqoard in Sala micd a Cdminului cultural SAncel, sunt

prezenli un numdr de 10 consilieri din totalul de 11 c6!i compun Consiliul local, primarul,
consilierul juridic cu exercitare temporard de atribulii de secretar general si cetbleanul Frdfili Ion
Artimon. $edinta de astdzi este statutard qi publicd, publicitatea s-a fdcut prin afiqarea dispoziliei de

convocare in holul Primdriei qi pe site-ul institutiei: www.primariasincel.ro.
Preqedintele de qedinfd d-nul. Oniga Nicolae supune aprob[rii consilierilor procesul verbal al

qedinfei anterioare, acesta se aprob6 cu 10 voturi pentru, a$a cum a fost redactat qi inaintat spre

consultare consilierilor.
Preqedintele de qedinf6 dE cuvdntul d-lui primar pentru prezentwea odinei de zi qi anume:

1. Proiect de hotlr6re privind aprobarea ordinei de zi;
2. Proiect de hotir6re privind acordarea unui sprijin financiar pentru Biserica Greco-

Catolic[ S0ncel;
3. Proiect de hottrrire privind insuqirea Raportului de activitate desfiqurati de asistenfii

personali ai persoanelor cu handicap grav din comuna Sfrncel in semestrul I al anului 2022.
4. Diverse.
Ordine de zi se aproba cu 11 voturi pentru, adoptdndu-se H.C.L. nr.6312022.
Urmdtorul proiect de pe ordinea de zi este insofit de referatul de aprobare al primarului, de

raportul compartimentului buget-finante, de avizele favorabile ale comisiei de specialitate. Supus
la vot se aprob[ cu l0 voturi pentru, in felul acesta se adopt6 H.C.L. nr.6412022.

Preqedintele de qedinfd dd cuvdntul d-lui. primar pentru prezentarca ultimului proiect de
hotar6re de insuqire a Raportului de activitate desftquratd de asistenfii personali ai persoanelor cu
handicap grav din comuna Sdncel in semestrul I al anu1ui2022, care se supune la vot qi se aprob6 cu
10 voturi pentru, adoptdndu- se in acest fel H.C.L. nr.6512022.

La puctul diverse se discuti urmatoarele:
-D-nul. primar Frdfil6 Ilie inqtiinleazd Consiliul Local Sdncel cd incepdnd cu data de

16082022 efectueazdl0 zile din concediul de odihn6.
-Se da citire solicitdrii adresat[ de catre d-nul. Braqovean Alexandru in calitate de preqedinte

al asociafiei sportive AS Pinade, adresatd Consiliului Local Sdncel, prin care doreqte obfinerea unui
sprijin financiar de 10 000 ron, pentru sezonul competilional2022 - 2023. Cu privire la aceastd
solicitare d-nul. consilier Poqa Alexandru - Cornel sublineazd faptul c[ solicitarea nu este
documentatd corespunzdtor gi cd din respectiva echipa de fotbal nu fac parte decdt 3 - 4 persoane
din loc. Panade. D-nul. consilier Barna Ilie gi d-nul. Oniga Gheorghe susfin ideea infiintbrii unei
noi asocialii sportive. Ia cuvdntul si d-nul. consilier Brasovean Alexandru care explicb faptul cb el
impreuna cu d-nuI. consilier Darius Alexandru vor susline echipa de fotbal qi cd banii solicitali vor
fi folositi pentru imprejmuirea terenului de fotbal de la Pdnade.

-Se dd citire la urmatoarea solicitare care vine din partea cetdfeanului Calman Gruia Nicolae,
care soliciti demararea procedurilor de inchiriere/concesionare a terenului invecinat. D- nul primar
asigurd ca si aceastd situatie va fr rezolvat[ intrucdt existd unele nereguli in ceea ce priveqte
suprafafa.



-D-nul primar d[ citire solicitdrii cetdfeanului Fr6]i16 Ion Artimon, care doreqte sd intre in
posesia terenului din spatele casei sale, pentru a edifica o casa de locuit. D-nul. primar instiinfeaz[
faptul cd imibilul teren solicitat poate fi inchiriat sau concesionat.

-Se da citire si ultimei solicitbri care este formulatd de Poqa Gheorghe Daniel in calitate de
reprezentant al PFA Poqa Gheorghe Daniel. Acesta susline faptul cd atdt drumurile de exploatatie
agricold din satul Pdnade c6t qi 80 de Ha de pdqune care sunt arii potejate ftcdnd parte din Natura
2000 - Pajiqtile lui Suciu, au fost arate de catre d-nul consilier Cipariu Darius Alexandru. D-nul
primar explicl d-nilor consilieri cd in legdturd cu problemele semnalate au fot luate mbsurile care se

impun. Din punct de vedere al drumurilor arate a fost fbcuti sesizare cdtre Postul de Politie S6ncel,

care a demarat procedurile de cercetare urmAnd s[ fim inqtinfa]i la modul de rezolvare. In ceea ce
priveste pajistile arate au fost sesizate Agentia Nationald pentru Arii Naturale Protejate care fac
demersurile necesare in vederea solutionirii. D-nul Oniga Gheorghe propune ca domnul Cipariu
Darius Alexandru sd ne expund situafia fiind implicat direct. Acesta sustine ca drumurile sunt
refbcute iar cu privire la Natura 2000 - Pajistile lui Suciu, ANPI vor face cercetdri. D-nul
viceprimar intra in discutie si sustine faptul ca drumurile nu sunt refacute (5 drumuri), ca este
impiedicat sa ajungd la terenurile pe care le culiva si faptul cI d-nul consilier Cipariu Darius
Alexandru a arat Pajistilen lui Suciu. Pajistile arate erau declarate la Agromediu de baiatul
donmului viceprimar fapt pentru care la controlul efectuat de APIA acesta a fost penalizat D-nul
consilier Cipariu Darius Alexandru mai este aouzat de faptul cd face abuzuri desi a jurat s6 apere
interesele cetafenilor. D-nul. Cipariu susfine ca drumurile de exploatalie au fost intretinute an de an
de catre el. D-nul primar inqliinleazd faptul c[ qi in localitatea Sdncel sunt probleme cu drumurile
de exploatafie, dar vor fi rezolvate.

.domnul consilier Oniga Nicolae iniliazd discufii cu privire la un viitor proiect de hotdrdre
prin care se rudiazd autoturismele vechi contra cost, discutie in care intervin mai mul1i consilier si
se expun conditiile necesare de indeplinit.

-d-nul primar mai inqtiinfeaz[ Consiliul Local Sdncel cu privire la proiectele viitoare Ei la
investitiile aflate in derulare.

Nemaifiind alte probleme, preqedintele de qedinfd declari qedinfa inchis6.

PRE$EDINTE DE $EDINTA
Cons. Poqa Alexandru - Cornel

P. secretar general al com. Sfincel
Ciungan Roxana - Alina


